

Title (en)

LATCH HOOK RUG YARN CARRIER AND METHOD.

Title (de)

ZUNGENNADEL-TEPPICHGARN-GRUNDMATERIAL UND VERFAHREN.

Title (fr)

SUPPORT DE FIL POUR TAPIS A CROCHET ET PROCEDE.

Publication

EP 0039730 A1 19811118 (EN)

Application

EP 80902350 A 19801031

Priority

US 9155079 A 19791105

Abstract (en)

[origin: WO8101302A1] A kit of materials for assembling a handmade rug includes a sheet of mesh backing material (36) and a carrier (10) for holding pieces (14) of yarn conveniently ready for use. The carrier (10) comprises a perforated flexible sheet (12) of pliable material such as strong paper. The individual pieces (14) of yarn extend through the perforations (24), with each piece (14) of yarn bent into a "U" shape so that both legs (16) of each piece are on the same side of the fabric sheet, but extend through different perforations (24). The pieces (14) of yarn may be mechanically inserted into the perforations (24).

Abstract (fr)

Un ensemble de materiaux pour l'assemblage d'un tapis fait main comprend une feuille d'un materiel d'endossement a maille (36) et un support (10) pour tenir des pieces (14) de fil prates a l'utilisation. Le support (10) comprend une feuille flexible perforee (12) en un materiel pliable tel que du papier solide. Les pieces individuelles (14) de fil s'étendent au travers des perforations (24), chaque piece (14) de fil étant pliée avec une forme en U de sorte que les deux jambes (16) de chaque piece se trouvent du même côté de la feuille de toile, mais passent au travers de perforations différentes (24). Les pieces (14) de fil peuvent être introduites mécaniquement dans les perforations (24).

IPC 1-7

D05C 15/00; D05C 17/02; D03D 27/00; D04H 11/00

IPC 8 full level

D05C 17/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

D05C 17/02 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8101302 A1 19810514; AU 6576380 A 19810522; DK 297281 A 19810703; EP 0039730 A1 19811118

DOCDB simple family (application)

US 8001461 W 19801031; AU 6576380 A 19801031; DK 297281 A 19810703; EP 80902350 A 19801031